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HoiIEE

Hieronder ook voor jullie nog de terugkoppeling van het DOC van vandaag. Er was begrip voor het feit dat we nog niet alles

rond kunnen hebben voor de deadline in maart. Dat gold voor meerdere departementen. Tegelijkertijd werd er ook gezegd
dat er gevraagd was om een deadline, om zo iets te hebben om naartoe te werken. Al met al een rustig agendapunt zonder
veel discussie.

Nog bedankt voor jullie bijdrage.

Groet,

Programmadirecteur COVID-19

minvws.nl

van: EEENEIEIERETY) <BEEEDM@ minvws ol>
Datum: donderdag 28 jan. 2021 3:18 PM

@minvws.nl>,[EXE BE.(EER) ENETM minvws.ol>
Onderwerp: Terugkoppeling DOC-19 donderdag 28 januari

Dag allen,

Hier de terugkoppeling van het DOC-19 van zojuist.

Groet,

Vaccinatie

- BEDceeft een presentatie over de vaccinatiestrategie (zie bijlage).
-  Vragen vanuit het DOC

o FIN: Hoeveel prikvermogen hebben we aan het begin van Q2 (huisartsen, GGD, ziekenhuizen)? Kunnen ziekenhuizen

snel bijspringen? Graag meer uitleg over de zin dat het afschalen van maatregelen afhankelijk is van

o DGSC-19: we volgen het advies van de GR. Komt de GR zelf met nieuwe adviezen of vragen we die zelf? Is er

voldoende flexibiliteit om de strategie aan te passen?

o Def: Is er een punt (waterscheiding) te definiéren waarop we de kwetsbaren beschermd hebben en onze doelstelling

gehaald hebben? Moeten we daarna niet op een andere manier gaan kijken naar de maatregelen? Wordt er een

link gelegd tussen de hoeveelheid prikkers en de hoeveelheid vaccins, zodat die twee tegelijk pieken?

o BZ: Als er vanuit de maatschappij druk komt om te differentiéren in de groep 18-60, komt de GR dan zelf met een

advies?

Bij elk vaccin dat beschikbaar komt, wordt een nieuw doelgroepenadvies en contra-indicaties aan de GR gevraagd.

Flexibiliteit blijft mogelijk. Daarnaast is er gezamenlijk advies gevraagd aan de GR en het OMT. Het kabinet kan

uiteindelijk zelf een andere afweging maken. Er is een bepaalde grens nodig in de vaccinatiegraad om maatregelen

te kunnen afschalen. Het is nu nog moeilijk te zeggen wanneer dat precies is. We laten ons daarover adviseren, oa

adhv theoretisch kader van commissie ethiek. De voorspelling is nu dat de kwetsbaren pas in de loop van de zomer

gevaccineerd zijn, pas daarna kunnen we anders gaan kijken naar de maatregelen.
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-  Graag periodiek een update in het DOC.

Terugkoppeling ACC
-  Waterscheiding: in de eerste fase gaat het om de kwetsbaren beschermen en de zorg ontlasten. We bereiken een

kantelpunt wanneer die doelstelling is bereikt. In de tweede fase gaan de sociale/maatschappelijke/economische

overwegingen een grotere rol spelen.
- Aan het OMT wordt gevraagd om de maatregelen die genoemd zijn te beoordelen op prioriteit. Als ze de grootte van de

impact van de maatregelen niet kunnen inschatten, dan wordt in ieder geval om een ranking gevraagd.
- De maatregelen die genoemd staan in fase 4 (eerste fase afschaling) daarbij is expliciet gemarkeerd dat de maatregelen

flexibel gewogen kunnen worden. Hoeft niet perse gelijktijdig in 1 stap, kan anders besloten worden over de volgorde. In

de Kamerbrief wordt tot in detail ingegaan op fase 4, de periode daarna is nog te onvoorspelbaar om daar nu al in detail

over te communiceren.

Opdrachtomschrijving MLT evenementen (DGSC-19)
-  Opdracht komt voort uit overleg EZK, OCW en DGSC-19. De opdracht wordt nog verder aangescherpt en aangepast aan de

actualiteit. Aan het DOC worden aandachtspunten gevraagd.
-  VNG: wat is een evenement? Binnen, buiten, staan, zitten. Maakt veel uit voor de vergunningverlening.
- lenW: wat gaan we hiermee in gang zetten wat we niet in de Fieldlabs onderzoeken? En aandachtspunt is mobiliteit.

- FIN: belangrijk om sneltesten mee te nemen.

-  BZK: zijn bezig met het schrijven van een position paper over sneltesten/vaccinaties in juridische context.

-  VWS: een tussenstap tussen fieldlabs en evenementen zou kunnen helpen. Wat voor product leverje op?
- NCTV: let goed op inbedding in vaccinatiestrategie, teststrategie en maatregelen. Breng alle belangen goed in beeld.

-  DGSC-19:

Hotspotarchivering (DGSC-19)
- Voor hotspotarchivering maken alle departementen een afbakeningsdocument.
- Het belang van goede archivering is weer heel actueel (POK, Wet Open overheid).
- Bij DGSC-19 is kennis en kunde beschikbaar om hierbij te helpen. leder departement houdt de eigen verantwoordelijkheid

voor archivering.
- FIN: we zitten nog midden in de tweede golf. Goed om te actualisatie te starten, maar op 15 maart hebben we nog niet

alles afgebakend.
-  BZK: zijn de i-gremia hier ook bij betrokken?

% VWS: op 15 maart leveren we een 1.0 versie, maar er zal nog een 2.0 versie komen.

Maatregelen
- De OMT adviesaanvraag is gedaan. Speciale aandacht gevraagd voor continuering van het huidige maatregelenpakket,

expliciet avondklok en sluiting po en ko en click & collect. Er is daarnaast een aantal aanvullende opties geschetst.
- Maandag voorbereiding besluitvorming in DOC en ACC en dinsdag in (iets vervroegde) MCC.

- Het is de bedoeling dat de brief voor de persconferentie uitgaat.

Opdracht zwart scenario

- De aanwezigheid van mutaties kunnen ons in een zwart scenario brengen. Daar willen we ons zo goed mogelijk op

voorbereiden.

- Ligt voor in het DOC om te voorkomen dat er dingen langs elkaar lopen en omdat er mensen nodig zullen zijn om dit uit te

werken.

- VR: waar ligt het initiatief om verschillende plannen bij elkaar te brengen? Is dat het LOCC? Antwoord is ja.
- lenW: wat is precies de afbakening van het zwarte scenario? > Dat is de dusdanig snelle verspreiding van het virus dat er

in ziekenhuizen, verzorgingstehuizen op ic dermate grote problemen ontstaan dat we onze hulpdiensten erop moeten

voorbereiden hoe daarmee om te gaan.

- FIN: graag meer afbakening. Wat is invloed op de vaccinatiestrategie.
- Kmar en defensie, politie, dgsc-19, NKC denken graag mee.

Rondvraag
- EZK: wil graag het tweede ouderenuurtje uit het maatregelenpakket halen. Omdat hier weinig behoefte aan blijkt te zijn.


